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Farvel og goddag: 
Skolebestyrelsen har netop ved seneste møde i juni, konstitueret sig 
med valg af for og næstformand. 
Ny formand er Malene Rothborg og næstformand er Anne-Mette 
Jeppesen. 
Desuden er Maibrit Larsen indtrådte som nyt medlem.  
En komplet oversigt over medlemmer af skolebestyrelsen kan læses på 
skolens hjemmeside. 
 
Vi har igen, i løbet af skoleåret mistet personaler, der har søgt nye 
udfordringer og som har forladt skolen.  
Heldigvis har vi i stedet fået nye medarbejdere, der også bidrager 
positivt til skolens virke. 
Særlig velkomst til ny skoleleder, Annette Bønlykke, der starter i det 
kommende skoleår. 
 
Skoleårets gang: 
Skoleåret startede med en større oversvømmelse af musiklokalet efter 
et voldsomt skybrud i oktober 2016. Renovering af lokalet er afsluttet. 
 
Der sker ufatteligt meget på skolen i løbet af skoleåret. 
Alene de faste traditioner er talrige,- og vigtige for skolens virke; 
samarbejde med forældre og elevernes trivsel. 
I år kan fremhæves indsatsområder og tiltag, der vil understøtte skolens 
mål og værdier: 
Skolens værdiregelsæt er vedtaget og indeholder beskrivelse af 
overordnede værdier, sociale og faglige mål, elevmedbestemmelse og 
et værdiregelsæt. 
Der har i indeværende år blevet oprettet et ”Husråd”, der består af to 
repræsentanter fra hver klasse samt medarbejderrepræsentanter. 
Husrådet er et supplement til Elevrådet og har det formål at styrke og 
konkretisere elevernes medbestemmelse og medansvar. 
Der har været flere arrangementer/initiativer som har involveret alle på 
skolen. 



Skolen har søgt om og har fået bevilget penge til flere istandsættelser: 
Renovering/istandsættelse af billedkunst/håndarbejdslokale, samt 
udskiftning af vinduespartier i fløjen med faglokaler og kontorer. 
 
Desuden forventes den nye selvfinanserede parkour-bane indviet inden  
sommerferien.  
 
Meebook: Et on-line læringsplatform, hvor målet bl.a. er at gøre det 
nemmere for forældre og elever at følge med i hvad eleven skal lære. 
 
Høringssager: 
Der har været 4 høringssager, der alle kan læses på skolens 
hjemmeside. 
 
På bestyrelsens vegne. 
Xe Rude, afg. formand. 
 


